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Handikapprådets möte 

Tid Torsdag 11.4.2024 kl 18–19.51 

Plats Stadshuset, stadsstyrelsens rum, Stadshusgatan 9, Borgå 

Närvarande:  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Borta 

Johanna Aaltonen, ordförande 
Maija Aatelo, viceordförande 
Mari Tammisaari 
Matti Lehesniemi 
Jorma Kiljunen  
Kirsti Nuotio 
Janina Rönning 
Antti Sinisaari  
Birgitte Emeleus 
Hilkka Reinivuo 
Håkan Westerholm 
Maija Eklöf, sekreterare  
 
Leena Ongley 
 
 

 
27 Mötet öppnas 

Ordförande öppnade mötet kl. 18.05  
 

28 Mötets laglighet och beslutförhet 
Mötet konstaterades vara lagenligt sammankallat och beslutfört. 
 

29 Val av protokolljusterare 
Till protokolljusterare valdes Mari Tammisaari och Antti Sinisaari.  

 
30 Godkännande av föredragningslistan 

Föredragningslistan godkändes. 
 

31 Beslut fattade vid föregående sammanträde 
Alla beslut från föregående möte har genomförts. 

 
32 Nylands handikappråd 

Inga nya nyheter. 
 
33 Hälsningar från handikapprådet i Östra Nylands välfärdsområde. 

 
Maija Aatelo berättade att styrelsen ändrade frågan om ordnande 
av vårdtjänster med servicesedel på finska och svenska. Ett lik-
nande ställningstagande finns också inom tandvården och man 
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räknar med att samma förändring kommer att genomföras även 
där. Håkan Westerholm sade att när välfärdsområdena väl har in-
lett sin verksamhet kommer besluten och stödbesluten långsam-
mare än tidigare, vilket är ett problem.  
 
Protokollen från välfärdsområdets handikappråd finns på adressen: 
https://itauusimaa.fi/tietoa-meista/paatoksenteko-2/neuvostot-ja-
nuorisovaltuusto/  
 

34 Hälsningar från färdtjänsternas kundgrupp 
 

Mari Tammisaari berättade att det senaste mötet var den 14.3. 
Handikappservicen har tagit i bruk ett nytt postningssystem (mass-
post) eftersom det tidigare har varit problem med postningen. Tydli-
gen har det nya kundhjälpsbrevet ännu inte mottagits för massut-
skick. Riktlinjen är tydligen fortfarande i godkännanderundan. 
 
020202 har varit med på mötet och uppgett att det går att få datum 
och ordernummer på fakturor. Maija Aatelo konstaterade att faktu-
reringsgrunderna automatiskt ska synas på fakturan och att faktu-
rorna ska skickas automatiskt per e-post. Mari Tammisaari förkla-
rade att det också är tekniskt möjligt att få en specifikation över de 
resor en person har gjort. Problemet är att den nya verksamhets-
modellen nu har varit i bruk i 3,5 månader och det har inte skett nå-
gon minskning under den tiden. Verkställande direktören konstate-
rade att kunden inte får hamna i en situation där kunden får betal-
ningssvårigheter på grund av att fakturan inte kommit fram i tid. 
Mari Tammisaari lovade att berätta det så fort hon fått brevet. 
 
Ordförande berättade att om en klient får garantipension, tar HUS 
inte betalt för besöken. Denna anvisning har trätt i kraft 1.1.2023. 
Skicka FPA:s intyg eller beslutsbrev av vilken garantipensionens 
startdatum och giltighetstid framgår till asiakaslaskutus@hus.fi. Du 
kan till exempel ladda ner ett beslutsbrev från Mina Kanta-sidor. 
HUS återbetalar också betalningar retroaktivt (fr.o.m. 1.1.2023). 
 

35 Övriga ärenden 
Maija Eklöf berättade om produktivitets- och utjämningsprogrammet 
för Borgå stads ekonomi. Fullmäktige och ungdomsfullmäktige har 
fått tilläggstid till den 26.4 för att göra ett uttalande. Ärendet diskute-
rades livligt och man kom överens om att handikapprådets sekrete-
rare skulle utarbeta ett utlåtande utifrån diskussionen. Utlåtandet 
godkänns så att Matti Lehesniemi skickar sina synpunkter till ordfö-
randen och sekreteraren senast 17.4. Sekreteraren skickar det 
kompletterade utlåtandet till alla medlemmar i handikapprådet. Åter-
sänd till sekreteraren senast kl. 10 den 25.4 endast om det finns 
kommentarer till utlåtandet. Om så är fallet fallet måste e-

https://itauusimaa.fi/tietoa-meista/paatoksenteko-2/neuvostot-ja-nuorisovaltuusto/
https://itauusimaa.fi/tietoa-meista/paatoksenteko-2/neuvostot-ja-nuorisovaltuusto/
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postmeddelandet också skickas till alla medlemmar. Sekreteraren 
skickar ett utlåtande den 26.4 till stadens ekonomidirektör. 

 
o Kommande evenemang: 

o 25.4. kl. 17–19 ”Tillgänglighet i Gamla Borgå” med biblio-
tekets koncept "Det här vill vi prata om". Evenemanget ge-
nomförs med hjälp av Dialogpaus-metoden. Aktörer som 
förbundit sig att delta är bland annat Gamla Borgå invånar-
förening och Gamla Borgå köpmannaförening, representan-
ter för Borgåguiderna och Finlands handikappförbund samt 
sakkunniga från staden. Det kommer att finnas både tecken-
språks- och skrivtolkning. 

o 6–8.6 Borgå-dagarna 
o 3.12.2024 Internationella dagen för personer med funktions-

nedsättning 
o 7.5. Johanna Aaltonen är förhindrad att närvara och vice 

ordförande Maija Aatelo är mötets ordförande. 
o Potentiella besökare för framtida möten  

o Centralvalnämndens sekreterare/Johanna Päivärinta 7.5.  
o Kyrkoherde Pontus Salmi 5.6.  
o Chefen för idrottstjänster Marjo Rantala 5.6 
o Direktören för välfärd i Östra Nyland Max Lönnqvist  
o Borgås nya stadsdirektör 11/24 
o Bekanta dig med Nimbushuset  
o Den person som ansvarar för vinterunderhållet 

 
 

 
36 Nästa möte är 7.5.2024 i Stadshuset, stadsstyrelsens rum. 
 

 
37 Mötet avslutas 

           Ordförande avslutade mötet kl. 19.51. 
 
 

Johanna Aaltonen  Maija Eklöf 
ordförande   sekreterare 

Protokolljusterare 

 
  Mari Tammisaari   Antti Sinisaari  

Bilagor  - 
  


